

Report for the month of August,

Ocosingo Chiapas Mexico on September 23, 2023.

Dear brothers in Christ, by this means I am addressing you to greet you, I hope you are in good health.

After this short greeting I move on to the next lines.

Wednesday, August 2, in Sacrificio la Esperanza municipality of Ocosingo praying for the health of brother Manuel who had an accident.

Sunday, August 6, we went to Bahtzibiltic, municipality of Chilon, preaching at the meeting place.

Monday, August 7, we were at Sacrificio la Esperanza, consoling the brotherhood for the death of a BABY.

Wednesday, August 9, we went to Sacrificio la Esperanza, praying for Sister Alfredina, saddened by the death of her baby.

Sunday, August 13, we were in Bachajon, municipality of Chilon, where land was already purchased for the meeting place with the blessing of our God.

Wednesday, August 16, we went to Sacrificio la Esperanza, municipality of Ocosingo, praying for the health of Brother Manuel.

Friday and Saturday, August 18, 19, we were working on the construction of a meeting place in the Rancheria Guadalupe, municipality of Ocosingo where the land was donated.

Sunday, August 20, we went to Sacrificio la Esperanza, municipality of Ocosingo, preaching at the meeting place.

Wednesday, August 23, to Los Quiniches, municipality of Ocosingo, in thanksgiving for the corn harvest.

Sunday, August 27 in Emiliano Zapata, municipality of Altamirano, preaching at the meeting place.

Thursday, August 31, we were in Bachajon, municipality of Chilon, encouraging Brother Manuel Moreno.

Without further ado, for the moment I would like to thank you in advance for the financial help for evangelization in the Tzeltal Mayan speaking areas, we are on the radio Monday, Tuesday and Friday Radio Dimension Cristiana, the program about him growing in grace.

CAREFULLY, YOUR SERVANT AND CHRIST, MATEO AGUILAR VAZQUEZ.

Reporte del mes de agosto,

Ocosingo chiapas mexico a 23 de septiembre de 2023.

Amados hermanos en Cristo por este medio me dirijo a ustedes para saludarles espero que se encuentren bien de salud.

despues de este corto saludo paso a los siguienres linias.

Miercoles 2 de agosto en sacrificio la esperanza municipio de ocosingo orando por la salud del hermano Manuel que se accidento.

Domingo 6 de agosto fuimos a Bahtzibiltic municipio de chilon predicando en el local de reunion.

Lunes 7 de agosto estuvimos en Sacrificio la esperanza consolando la hermandad por el fallecimiento de un BEBE .

Miercoles 9 de agosto fuimos a sacrificio la esperanza orando por la hermana Alfredina por tristesa del fallecimiento de su Bebe.

Domingo 13 de agosto estuvimos en Bachajon municipio de chilon donde ya se compro un terreno para el local de reunion con la bendicion de nuestro Dios.

Miercoles 16 de agosto fuimos a Sacrificio la esperanza municipio de ocosingo Orando por la salud del hermano Manuel.

Viernes y Sabado 18,19 de agosto estuvimos trabajando en la construccion de un local de reunion en la Rancheria Guadalupe municipio de ocosingo donde fue donado el terreno.

Domingo 20 de agosto fuimos a Sacrificio la esperanza municipio de Ocosingo predicando en el local de reunion.

Miercoles 23 de agosto a los Quiniches municipio de ocosingo en accion de gracias por la cosecha de los elotes.

Domingo 27 de agosto en Emiliano Zapata municipio de Altamirano, predicando en el local de reunion.

Jueves 31 de agosto, estuvimos en Bachajon municipio de chilon animando al hermano Manuel Moreno.

sin mas por el momento le anticipo las gracias por la ayuda economico para la evangelizacion en las zonas de habla tzeltal maya, estamos en la radio lunes, martes y viernes Radio Dimension Cristiana, su programa creciendo en la gracia.

ATENTAMENTE, SU SIERVO Y DE CRISTO, MATEO AGUILAR VAZQUEZ.